
Protokół nr 6/2015 

posiedzenia 

Komisji Oświaty i Kultury 

w dniu 22 czerwca 2015 r., w godz. 14
00

 – 14
25

 

w Starostwie Powiatowym w Białogardzie 
 

  

 W posiedzeniu uczestniczyły osoby wykazane na liście obecności, co przedstawia 

załącznik nr 1. 

 Posiedzenie komisji otworzył Przewodniczący Komisji – Jan Połuboczko 

i zaproponował następujący porządek obrad: 

 

 

1. Przyjęcie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

3. Zaopiniowanie projektów uchwał na IX Sesję Rady Powiatu w Białogardzie.  

4. Wolne wnioski i zapytania. 

5. Zamknięcie posiedzenia Komisji. 

 

 

Ad.1)  

Członkowie Komisji Oświaty i Kultury zapoznali się z proponowanym porządkiem 

obrad. 

 

 

Ad.2 

Członkowie Komisji Oświaty i Kultury jednogłośnie przyjęli protokół nr 5/2015 z dnia  

25 maja 2015 roku. 

 

 

Ad.3 

Komisja Oświaty i Kultury zaopiniowała następujące  projekty uchwał Rady Powiatu w 

Białogardzie na IX Sesję Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie: 

 

a) zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania 

budżetu Powiatu Białogardzkiego za 2014 rok, co przedstawia załącznik nr 2 do 

niniejszego protokołu. 
 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zapoznał członków Komisji z projektem uchwały w 

sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu 

Powiatu Białogardzkiego za 2014 rok. Poinformował, że zarówno sprawozdanie, jak i 

wniosek Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium  otrzymały pozytywną opinię 

Regionalnej Izby Obrachunkowej.  
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Członkowie Komisji Oświaty i Kultury Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili uwag do 

przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu Powiatu Białogardzkiego 

za 2014 rok. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury – Jan Połuboczko poddał pod głosowanie 

członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu Powiatu Białogardzkiego 

za 2014 rok. 

 

Komisja Oświaty i Kultury głosami za – 1 głos, przeciw – 0 głosów, wstrzymujące – 2 

głosy pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu Powiatu 

Białogardzkiego za 2014 rok, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 2 do niniejszego 

protokołu. 
 

 

b) udzielenia  Zarządowi Powiatu absolutorium z tytułu wykonania budżetu 

Powiatu Białogardzkiego za rok 2014, co przedstawia załącznik nr 3 do 

niniejszego protokołu. 
 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zapoznał członków Komisji z projektem uchwały w 

sprawie udzielenia  Zarządowi Powiatu absolutorium z tytułu wykonania budżetu Powiatu 

Białogardzkiego za rok 2014. 

 

Członkowie Komisji Oświaty i Kultury Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili uwag do 

przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie udzielenia  

Zarządowi Powiatu absolutorium z tytułu wykonania budżetu Powiatu Białogardzkiego za rok 

2014. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury – Jan Połuboczko poddał pod głosowanie 

członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie udzielenia  

Zarządowi Powiatu absolutorium z tytułu wykonania budżetu Powiatu Białogardzkiego za rok 

2014. 

 

Komisja Oświaty i Kultury głosami za – 1 głos, przeciw – 2 głosy, wstrzymujących – 0 

głosów negatywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie udzielenia  

Zarządowi Powiatu absolutorium z tytułu wykonania budżetu Powiatu Białogardzkiego 

za rok 2014, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 
 

c) powołania członków oraz organizacji i trybu działania  Powiatowej Rady 

Działalności Pożytku Publicznego, co przedstawia załącznik nr 4 do niniejszego 

protokołu. 
 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zapoznał członków Komisji z projektem uchwały w 

sprawie powołania członków oraz organizacji i trybu działania Powiatowej Rady Działalności 

Pożytku Publicznego.  
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Członkowie Komisji Oświaty i Kultury Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili uwag do 

przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie powołania 

członków oraz organizacji i trybu działania  Powiatowej Rady Działalności Pożytku 

Publicznego. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury – Jan Połuboczko poddał pod głosowanie 

członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie powołania 

członków oraz organizacji i trybu działania  Powiatowej Rady Działalności Pożytku 

Publicznego. 

 

Komisja Oświaty i Kultury jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

Rady Powiatu w sprawie powołania członków oraz organizacji i trybu działania  

Powiatowej Rady Działalności Pożytku Publicznego w brzmieniu jak przedstawia 

załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 
 

 

d) określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przekazane Powiatowi Białogardzkiemu 

na realizację zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób 

niepełnosprawnych, co przedstawia załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 
 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zapoznał członków Komisji z projektem uchwały w 

sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przekazane Powiatowi Białogardzkiemu na realizację 

zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych. Poinformował, 

że na dzień dzisiejszy PCPR posiada informacje, że środki przeznaczone na likwidację barier 

architektonicznych nie zostaną wykorzystane. W tej sytuacji proponuje się przeznaczenie tych 

środków na  dofinansowanie sprzętu rehabilitacyjnego, przedmiotów ortopedycznych dla 

osób dorosłych oraz na likwidację barier technicznych. 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury – Jan Połuboczko zapytał czy nie można  

wspomóc tych osób, które nie mają środków na wpłatę 20 % wkładu własnego przy 

dofinansowaniu likwidacji barier architektonicznych.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że takie są wymogi Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych.  

 

Członkowie Komisji Oświaty i Kultury Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili innych 

uwag do przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie określenia 

zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych przekazane Powiatowi Białogardzkiemu na realizację zadań z zakresu 

rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury – Jan Połuboczko poddał pod głosowanie 

członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie określenia 

zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych przekazane Powiatowi Białogardzkiemu na realizację zadań z zakresu 

rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych. 
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Komisja Oświaty i Kultury jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

Rady Powiatu w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przekazane Powiatowi 

Białogardzkiemu na realizację zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej 

osób niepełnosprawnych w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 5 do niniejszego 

protokołu. 
 

 

e) zmieniająca uchwałę budżetową na rok 2015, co przedstawia załącznik nr 6 do 

niniejszego protokołu. 
 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zapoznał członków Komisji z projektem uchwały - 

zmieniająca uchwałę budżetową na rok 2015.   

 

Członkowie Komisji Oświaty i Kultury Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili uwag do 

przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie - zmieniająca uchwałę 

budżetową na rok 2015. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury – Jan Połuboczko poddał pod głosowanie 

członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie - zmieniająca uchwałę 

budżetową na rok 2015. 

 

Komisja Oświaty i Kultury głosami za – 1 głos, przeciw – 0 głosów, wstrzymujące – 2 

głosy pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu - zmieniająca uchwałę 

budżetową na rok 2015,  w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 6 do niniejszego 

protokołu. 

 

 

Ad.4 

● Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury – Jan Połuboczko zapytał dlaczego w tym 

roku komisja nie opiniowała kalendarza imprez na 2015 rok.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poprosił, aby na posiedzenie komisji przyszła Pani 

Ewa Popławska Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Turystyki i udzieliła szczegółowych 

wyjaśnień. 

Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Turystyki - Ewa Popławska poinformowała, że w 

tym roku nie było kalendarza imprez z uwagi na ograniczone możliwości finansowe. 

Oświadczyła, że w tym roku środki te zawarte są w paragrafie dotyczącym promocji.   

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury – Jan Połuboczko zapytał jakie środki 

zabezpieczono na organizację Dożynek Powiatowych i Dni Kultury Chrześcijańskiej. 

Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Turystyki - Ewa Popławska poinformowała, że na 

Dożynki przeznaczono 16.000 zł, a na Dni Kultury Chrześcijańskiej 3.000 zł – 5.000 zł. 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury – Jan Połuboczko zapytał gdzie w tym roku 

odbędą się dożynki. 

Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Turystyki - Ewa Popławska poinformowała, że w 

tym roku dożynki odbędą się w Tychowie.  
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●● Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury – Jan Połuboczko zapytała dlaczego  nagród 

starosty nie otrzymają wszyscy uczniowie danej szkoły, skoro spełniają kryteria zawarte w 

uchwale Zarządu Powiatu w sprawie regulaminu nagród Starosty Białogardzkiego dla 

uczniów szkół prowadzonych przez Powiat Białogardzki. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda oświadczył, że nie wszyscy otrzymają nagrody z 

uwagi na ograniczone środki. Poinformował, że w tym roku nagrody otrzyma siedmiu 

uczniów z Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Białogardzie, ośmiu z Liceum 

Ogólnokształcącego w Białogardzie, trzech z Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w 

Tychowie.  

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury – Jan Połuboczko zapytał panią Naczelnik jak 

przebiega nabór do szkół ponadgimnazjalnych. 

Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Turystyki - Ewa Popławska poinformowała, że 

nabór będzie słaby z uwagi na niż demograficzny.  

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury – Jan Połuboczko poprosił o informację ile osób 

uczestniczy w zajęciach w Młodzieżowym Domu Kultury w Białogardzie oraz ile tam działa 

sekcji.   

Radny, były dyrektor MDK w Białogardzie – Bogusław Stanczewski poinformował, że w 

zajęciach uczestniczy około 250 osób. Dodał, że liczba uczestników waha się w 

poszczególnych miesiącach (ubywa uczestników w miesiącu maju i czerwcu).   Następnie 

odniósł się do trudniej sytuacji w oświacie. Oświadczył, że problem m.in.  polega na tym, że 

liczba miejsc w szkołach ponadgimnazjalnych (około 500) przewyższa liczbę uczniów 

kończących gimnazja (około 370). Ponadto utrzymuje się tendencja, iż około 50 % uczniów 

kończących gimnazja na terenie naszego powiatu wybiera szkoły ponadgimnazjalne spoza 

naszego powiatu. W tej sytuacji część nauczycieli zatrudnionych w naszych szkołach będzie 

miała trudności z utrzymaniem etatu.  

 

 

●●● Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury – Jan Połuboczko poinformował, że 

następne posiedzenie komisji odbędzie się 1 lipca 2015 roku. 

 

 

 

Ad.5 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury – Jan Połuboczko poinformował o wyczerpaniu 

porządku obrad i zamknął posiedzenie Komisji. 
 

 
Protokołowała 

Anna Kaleja 

 

 

                    Przewodniczący  

  Komisji Oświaty i Kultury 

 

Jan Połuboczko 


